
Schriftelijke vragen aan het college 
(ex art. 32 Reglement van Orde voor de raad)   
 

 
 
Algemene informatie: Een raadslid kan schriftelijke vragen stellen (artikel 32 RvO) aan het college of de 
burgemeester. Het gaat om het verkrijgen van feitelijke informatie waarbij een opvatting van het college wordt 
gevraagd. De vragen en antwoorden zijn openbaar en te vinden op de website.  
Informatie over de procedure voor raadsleden:  
- Het formulier wordt ingevuld.  
- Het ingevulde vragenformulier wordt (als Worddocument) gemaild naar Raadsvragen. 
- De vragen worden altijd schriftelijk beantwoord.  
- De vragen kunnen ook mondeling beantwoord worden tijdens een raadsvergadering: schriftelijke 

beantwoording volgt dan later.   
Informatie over de procedure voor de organisatie: 
- De antwoorden worden ingevoegd in het vragenformulier, direct onder de betreffende vraag.  
- Ook wanneer de vragen mondeling zijn of worden beantwoord, worden de antwoorden in het formulier gezet. 
- Vervolgens wordt het vragenformulier (als PDF) gemaild naar Raadsvragen. 
- Beantwoording moet binnen 30 dagen plaatsvinden.   

Datum 03-04-2025 
Fractie PVV Oldambt 
Vragensteller Arend slijm 

Mondeling tijdens de raadsvergadering   nee Beantwoording 
(zie toelichting) Alleen schriftelijk ja  
Onderwerp 
 

Artikel in dvhn met betrekking Pontis Winschoten 

De fractie van de PVV heeft de volgende vragen betreft het artikel in het DVHN 2 april 2025 

 

 

Vraag/vragen: 

1. Bent u bekend met het bericht: ‘Pontis: Ga niet alleen het Rosarium in’ uit het 
Dagblad van het Noorden van woensdag 2 april 2025? 

2. Bent u op de hoogte van een email die de schoolleiding van Pontis aan 
ouders/verzorgers rondgestuurd heeft met daarin het advies aan leerlingen om 
niet alleen het Rosarium in te gaan? 

3. Uit het artikel blijkt dat de politie niet op de hoogte is van deze situatie. Hoe en 
waardoor komt dat? 

4. Deelt het College de zorgen van de PVV-fractie en van de schoolleiding van Pontis 
en zo ja, wanneer zal het gesprek plaatsvinden tussen de verantwoordelijke 
wethouder (Nieboer) met de schoolleiding van Pontis en wordt de gemeenteraad 
hiervan op de hoogte gesteld? Zo ja, wanneer. Zo nee, waarom niet? 

5. Op sociaal media gaan berichten rond dat deze situatie te maken heeft met 
spanningen tussen bewoners van het nabijgelegen azc en leerlingen van Pontis. Is 
dat zo en kan het College hiervoor een verklaring geven en een reflectie? 

6. Wat is volgens het College de oorzaak van het feit dat leerlingen geadviseerd 
worden om niet meer alleen het Rosarium in te gaan? Graag hierop een 
uitgebreide reflectie. 
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7. Is het College net als de PVV-fractie van mening dat deze situatie onacceptabel is? 
En wanneer denkt het College dat leerlingen weer alleen het Rosarium in kunnen 
gaan? 

 

https://dvhn.nl/groningen/oldambt/Leerlingen-Pontis-krijgen-advies-over-
bezoek-Rosarium-46008059.html 

 


